
PROTOKÓŁ Nr XXXIV/2021

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO

z dnia 27 października 2021 r.

     Sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w Sali numer 19 Urzędu Miasta przy ulicy 

Wolności 18 i trwała od godz. 13:30 do godz. 15.35.

Ad 1

     Otwarcia  XXXIV sesji  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  dokonała  jej  Przewodnicząca  pani 

Aleksandra Basikowska. Następnie pani Aleksandra Basikowska  poinformowała, że zgodnie 

z  art.  20  ust.  1b  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie  gminnym,  obrady  będą 

transmitowane  i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.

Powitała  zgromadzonych:  Radnych  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  (załącznik  nr  1),  Burmistrza 

Wąbrzeźna  pana  Tomasza  Zygnarowskiego,  Zastępcę  Burmistrza  pana  Wojciecha 

Trzcińskiego, gości (załącznik nr 2) –  panią Mariolę Frankowską Skarbnika Miasta, panią 

Dorotę  Stempską  Sekretarz  Miasta,  panią  Monikę  Kochowicz  Radcę  Prawnego  Urzędu 

Miasta  oraz  pana  Krzysztofa  Grzybka Komendanta  Straży  Miejskiej,  także  mieszkańców, 

oglądających obrady za pośrednictwem Miejskiej Telewizji Kablowej.

Ad 2

   Pani Aleksandra Basikowska na podstawie listy obecności, stwierdziła quorum. Oznajmiła, 

że obecnie w obradach uczestniczy 13 radnych. 

W posiedzeniu nie uczestniczyli: radny pan Mateusz Lewański i radny pan Robert Żurawski, 

którego nieobecność została usprawiedliwiona.
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Ad 3

   Pani  Aleksandra  Basikowska poinformowała,  że  na  adres  poczty  elektronicznej  został 

wysłany Protokół nr XXXII/21 i nr XXXIII. Protokoły wysłane zostały w wersji edytowanej 

z możliwością wprowadzenia poprawek. Jeśli nie ma uwag uważam, że Protokoły Nr XXXII/

21 i nr XXXIII/21 zostały przyjęte.

Ad 4

    Przewodnicząca Rady odczytała propozycję porządku obrad.

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie protokołu z XXXII i XXXIII sesji Rady Miasta.

4. Przedstawienie porządku obrad.

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.

6. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Wąbrzeźna 

przez zobowiązanych do tego pracowników za rok 2020.

7. Informacja  Przewodniczącej  Rady  w sprawie  oświadczeń  majątkowych  złożonych 

przez Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno za rok 2020.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Województwu  Kujawsko-Pomorskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie zadania „Rozbudowa 

drogi  wojewódzkiej  nr  548  Stolno-Wąbrzeźno  od  km  0+005  do  km  29+619 

z wyłączeniem węzła autostradowego w m. Lisewo od Lisewo od km 14-144 do km 

15+146 z podziałem na dwie części 1-Etap I od km 0+005-14+144,część 2-Etap II od 

km 15+146 do km 29+619 w latach 2021-2023.

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej 

w  formie  dotacji  celowej  na  dofinasowanie  działalności  bieżącej  Wąbrzeskiego 

Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski.

10. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  udzielenia  Powiatowi 

Wąbrzeskiemu  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  na  dofinasowanie 

zadania „Powiatowe przewozy autobusowe 2021”.

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032.

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2021 rok.
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13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 

transportowych.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia zasad poboru, 

terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania  wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Raportu  z  realizacji  Programu  Ochrony 

Środowiska dla Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2019-2020.

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej  Inicjatywy 

Mieszkaniowej Nowy Dom spółka z ograniczona odpowiedzialnością.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna  dla  obszaru  położonego  przy 

ul. Chełmińskiej i Towarzystwa Jaszczurczego.

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna  dla  obszaru  położonego  przy 

ul. Sokolej.

20. Zapytania i wolne wnioski.

21.  Zamknięcie XXXIV sesji Rady Miasta.

   Pan Aleksander Czarnecki Radny Rady Miasta złożył wniosek dotyczący zmiany porządku 

obrad XXXIV sesji Rady w przedmiocie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna  dla  obszaru  położonego  przy  ul.  Sokolej.  Dodał,  że 

uzasadnienie powyższego projektu uchwały jest na dzień dzisiejszy nie precyzyjne i wymaga 

poprawy. W związku z powyższym projekt należy przesunąć na kolejną sesje Rady Miasta 

Wąbrzeźno.

   Przewodnicząca  Rady Miasta poinformowała, że rada gminy może wprowadzić zmiany 

w porządku bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady zgodnie z art. 20 ust. 

1a  ustawy  o  samorządzie  gminnym.  Porządek  obrad  może  zostać  zmieniony  w  każdym 

momencie trwania sesji.

Wniosek Radnego Aleksandra  Czarneckiego  w przedmiocie  zmiany  porządku obrad 

XXXIV sesji Rady Miasta został przyjęty jednogłośnie przy 13 głosach „za”.
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Przewodnicząca Rady przedstawiła zmieniony porządek obrad:

Porządek XXXIV sesji Rady Miasta po zmianie: 

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie protokołu z XXXII i XXXIII sesji Rady Miasta.

4. Przedstawienie porządku obrad.

5.  Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.

6. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Wąbrzeźna przez 

zobowiązanych do tego pracowników za rok 2020.

7. Informacja Przewodniczącej Rady w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez 

Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno za rok 2020.

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Kujawsko-Pomorskiemu pomocy 

finansowej  w  formie  dotacji  celowej  na  dofinansowanie  zadania  „Rozbudowa  drogi 

wojewódzkiej nr 548 Stolno-Wąbrzeźno od km 0+005 do km 29+619   z wyłączeniem węzła 

autostradowego w m. Lisewo od Lisewo od km 14-144 do km 15+146 z podziałem na dwie 

części 1-Etap I od km 0+005-14+144,część 2-Etap II od km 15+146 do km 29+619 w latach 

2021-2023.

9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Powiatowi  Wąbrzeskiemu  pomocy  finansowej 

w  formie  dotacji  celowej  na  dofinasowanie  działalności  bieżącej  Wąbrzeskiego 

Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski.

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Wąbrzeskiemu 

pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  na  dofinasowanie  zadania  „Powiatowe 

przewozy autobusowe 2021”.

11.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032.

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2021 rok.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 

transportowych.

14. Podjęcie  uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej,  określenia  zasad poboru, 

terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej.
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15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania  wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno.

16.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Raportu  z  realizacji  Programu  Ochrony 

Środowiska dla Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2019-2020.

17.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  Społecznej  Inicjatywy 

Mieszkaniowej Nowy Dom spółka z ograniczona odpowiedzialnością.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna  dla  obszaru  położonego  przy 

ul. Chełmińskiej i Towarzystwa Jaszczurczego.

19.  Zapytania i wolne wnioski.

20.  Zamknięcie XXXIV sesji Rady Miasta.

Nikt nie złożył wniosku w przedmiocie zmiany porządku obrad XXXIV sesji Rady Miasta 

Wąbrzeźno.

Ad 5

  Pan Tomasz Zygnarowski zapoznał z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za okres od  

9 września 2021 roku do 26 października 2021 roku. – załącznik nr 3.

Ad 6

  Pan  Tomasz  Zygnarowski  Burmistrz  Wąbrzeźna  przedstawił  informację  dotyczącą 

oświadczeń  majątkowych  złożonych  burmistrzowi  przez  zobowiązanych  do  tego 

pracowników za rok 2020.

   Zgodnie z art. 24 h ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. - Radny, wójt,  

zastępca wójta, sekretarz gminy, skarbnik gminy, kierownik jednostki organizacyjnej gminy, 

osoba  zarządzająca  i  członek  organu  zarządzającego  gminną  osobą  prawną  oraz  osoba 

wydająca decyzje administracyjne w imieniu wójta są obowiązani do złożenia oświadczenia 

o swoim stanie majątkowym.

   Oświadczenie majątkowe dotyczy ich majątku odrębnego oraz majątku objętego małżeńską 

wspólnością majątkową. Oświadczenie majątkowe zawiera informacje o:

1) zasobach pieniężnych, nieruchomościach, udziałach i akcjach w spółkach handlowych oraz 

o  nabyciu  od  Skarbu  Państwa,  innej  państwowej  osoby  prawnej,  jednostek  samorządu 

terytorialnego, ich związków, komunalnej osoby prawnej lub od związku metropolitalnego 

mienia, które podlegało zbyciu w drodze przetargu, a także dane o prowadzeniu działalności 

gospodarczej oraz dotyczące zajmowania stanowisk w spółkach handlowych;
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2) dochodach osiąganych z tytułu zatrudnienia lub innej działalności zarobkowej lub zajęć, 

z podaniem kwot uzyskiwanych z każdego tytułu;

3) mieniu ruchomym o wartości powyżej 10 000 złotych;

4)  zobowiązaniach  pieniężnych o wartości  powyżej  10 000 złotych,  w tym zaciągniętych 

kredytach i pożyczkach oraz warunkach, na jakich zostały udzielone.

Oświadczenie majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu 

w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego korektą składają w dwóch egzemplarzach:

1) radny - przewodniczącemu rady gminy;

2) wójt, przewodniczący rady gminy - wojewodzie;

3)  zastępca  wójta,  sekretarz  gminy,  skarbnik  gminy,  kierownik  jednostki  organizacyjnej 

gminy, osoba zarządzająca i członek organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz osoba 

wydająca decyzje administracyjne w imieniu wójta - wójtowi.

   Zastępca  burmistrza,  sekretarz  miasta,  skarbnik  miasta,  kierownicy  jednostek 

organizacyjnych gminy,  osoby zarządzające  oraz osoby wydająca  decyzje  administracyjne 

w imieniu burmistrza złożyli swoje oświadczenia majątkowe wraz z zeznaniem podatkowym 

za  2020  r.  ze  stanem  majątkowym  na  dzień  31.12.2020  r.  (17  osób)  –  Burmistrzowi 

Wąbrzeźna a Burmistrz – Wojewodzie Kujawsko-Pomorskiemu.

   Oświadczenia majątkowe wraz z zeznaniem podatkowym zostały przekazane do Urzędów 

Skarbowych w Wąbrzeźnie, Golubiu-Dobrzyniu oraz Grudziądzu.

   Po  ich  analizie  w  pięciu  przypadkach  stwierdzono  drobne  uchybienia,  które  zostały 

skorygowane.

Ad 7

  Pani  Aleksandra  Basikowska  Przewodnicząc  Rady  przedstawiła  informację  w  sprawie 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych za rok 2020.

   Zgodnie z art. 24 h ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. - Radny, wójt,  

zastępca wójta, sekretarz gminy, skarbnik gminy, kierownik jednostki organizacyjnej gminy, 

osoba  zarządzająca  i  członek  organu  zarządzającego  gminną  osobą  prawną  oraz  osoba 

wydająca decyzje administracyjne w imieniu wójta są obowiązani do złożenia oświadczenia 

o swoim stanie majątkowym.

   Oświadczenie majątkowe dotyczy ich majątku odrębnego oraz majątku objętego małżeńską 

wspólnością majątkową. Oświadczenie majątkowe zawiera informacje o:

1) zasobach pieniężnych, nieruchomościach, udziałach i akcjach w spółkach handlowych oraz 

o  nabyciu  od  Skarbu  Państwa,  innej  państwowej  osoby  prawnej,  jednostek  samorządu 

terytorialnego, ich związków, komunalnej osoby prawnej lub od związku metropolitalnego 
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mienia, które podlegało zbyciu w drodze przetargu, a także dane o prowadzeniu działalności 

gospodarczej oraz dotyczące zajmowania stanowisk w spółkach handlowych;

2) dochodach osiąganych z tytułu zatrudnienia lub innej działalności zarobkowej lub zajęć, 

z podaniem kwot uzyskiwanych z każdego tytułu;

3) mieniu ruchomym o wartości powyżej 10 000 złotych;

4)  zobowiązaniach  pieniężnych o wartości  powyżej  10 000 złotych,  w tym zaciągniętych 

kredytach i pożyczkach oraz warunkach, na jakich zostały udzielone.

   Oświadczenie  majątkowe  wraz  z  kopią  swojego  zeznania  o  wysokości  osiągniętego 

dochodu  w  roku  podatkowym (PIT)  za  rok  poprzedni  i  jego  korektą  składają  w  dwóch 

egzemplarzach:

1) radny - przewodniczącemu rady gminy;

2) wójt, przewodniczący rady gminy - wojewodzie;

3)  zastępca  wójta,  sekretarz  gminy,  skarbnik  gminy,  kierownik  jednostki  organizacyjnej 

gminy, osoba zarządzająca i członek organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz osoba 

wydająca decyzje administracyjne w imieniu wójta - wójtowi.

   Radni Rady Miasta (14 osób) złożyli  swoje oświadczenia majątkowe wraz z zeznaniem 

podatkowym  za  2020  r.  Przewodniczącej  Rady  Miasta,  a  Przewodnicząca  Rady  Miasta, 

Wojewodzie  Kujawsko-Pomorskiemu  w  terminie  do  30  kwietnia  2021  r.  ze  stanem 

majątkowym na dzień 31.12.2020 r.

   W wyniku analizy Urzędu Skarbowego w Wąbrzeźnie w dwóch przypadku stwierdzono 

drobne uchybienie, które niezwłocznie zostało skorygowane i ponownie przesłane do urzędu 

Skarbowego.

Ad 8

   Pani Aleksandra Basikowska poinformowała,  że że wszystkie złożone na XXXIV sesję 

Rady  Miasta  Wąbrzeźno  projekty  uchwał  zostały  przedstawione  i  omówione  podczas 

wspólnego  posiedzenia  wszystkich  komisje  Rady  Miasta,  które  odbyło  się  w  dniu  25 

października br.  o godzinie 13.00.

    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że Zgodnie z art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r.  o samorządzie  gminnym  gminy,  związki  międzygminne  oraz  stowarzyszenia 

jednostek  samorządu  terytorialnego  mogą  sobie  wzajemnie  bądź  innym  jednostkom 

samorządu terytorialnego udzielić pomocy, w tym pomocy finansowej.
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Przepis art. 220 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych stanowi, 

że  z budżetu  jednostek  samorządu  terytorialnego  może  być  udzielona  dotacja  celowa  lub 

pomoc rzeczowa innym jednostkom samorządu terytorialnego.

Mając  na  uwadze  powyższe  i w  związku  z wnioskiem  Województwa  Kujawsko-

Pomorskiego, biorąc pod uwagę cel działalności  i potrzeby osób mieszkających na terenie 

miasta  i powiatu  planuje  się  dofinansowania w kwoty 147.456,00 zł  z przeznaczeniem na 

realizację zadania Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 548 Stolno - Wąbrzeźno od km 0+005 

do km 29+619 z wyłączeniem węzła autostradowego w. m. Lisewo od Lisewo od km 14+144 

do km 15+146 z podziałem na dwie części 1-Etap I od km 0+005-14+144, część 2-Etap II od 

km 15+146 do km 29+619” , które swym zasięgiem obejmują teren miasta. Kwota zostanie 

przekazana  zgodnie  z transzami  zaplanowanymi  w WPF:  2021 r.-50.000,00 zł,  2022 r. 

50.000,00 zł, 2023 -47456,00 zł.

Kwota  zostanie  przekazana  w latach   2021-2023   r.  i zgodnie  z WPF  i terminem 

określonym w umowie.

Uchwała Nr XXXIV/211/21 Rady Miasta w sprawie udzielenia Województwu 

Kujawsko-Pomorskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie zadania „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 548 Stolno-Wąbrzeźno od 

km 0+005 do km 29+619  z wyłączeniem węzła autostradowego w m. Lisewo od Lisewo 

od km 14-144 do km 15+146 z podziałem na dwie części 1-Etap I od km 0+005-

14+144,część 2-Etap II od km 15+146 do km 29+619 w latach 2021-2023 została podjęta 

jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 9

Pan Tomasz Zygnarowski przekazał,  że w związku z wnioskiem Powiatu Wąbrzeskiego 

i Wąbrzeskiego  Stowarzyszenia  Pomocy  Dzieciom  Specjalnej  Troski,  mając  na  uwadze 

potrzeby  osób  niepełnosprawnych  planuje  się  dofinansowanie  w kwocie  20.000,00 zł  na 

realizację projektu „Wyrównywanie różnic pomiędzy regionami III”, w ramach którego może 

być  przeprowadzony  remont  przeciwdziałający  degradacji  infrastruktury  istniejących 

warsztatów  terapii  zajęciowej-budynku  użyczonego  stowarzyszeniu  przez  Gminę  Miasto 
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Wąbrzeźno. Edycja programu w 2021 roku dopuściła możliwość wnioskowania o środki na 

przeciwdziałanie  degradacji  infrastruktury  istniejących  warsztatów  terapii  zajęciowej. 

Zadanie możliwe jest dzięki dofinansowaniu ze środków PFRON.

Kwota zostanie przekazana w 2021 r. i zgodnie z terminem określonym w umowie.

Uchwała Nr XXXIV/212/21 Rady Miasta w sprawie  udzielenia Powiatowi 

Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinasowanie 

działalności bieżącej Wąbrzeskiego Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski 

została podjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 10

Pan  Tomasz  Zygnarowski  oznajmił,  że  zgodnie  z art. 10 ust. 2 ustawy  z dnia  8 marca 

1990 r.  o samorządzie  gminnym  gminy,  związki  międzygminne  oraz  stowarzyszenia 

jednostek  samorządu  terytorialnego  mogą  sobie  wzajemnie  bądź  innym  jednostkom 

samorządu terytorialnego udzielić pomocy, w tym pomocy finansowej.

Przepis art. 220 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych stanowi, 

że  z budżetu  jednostek  samorządu  terytorialnego  może  być  udzielona  dotacja  celowa  lub 

pomoc rzeczowa innym jednostkom samorządu terytorialnego.

Mając na uwadze powyższe i w związku z wnioskiem  Powiatu  Wąbrzeskiego, biorąc pod 

uwagę cel działalności i potrzeby osób mieszkających na terenie miasta i powiatu planuje się 

zwiększenie  dofinansowania  o 35.000,00 zł  do  kwoty  163.839,44 zł  z przeznaczeniem  na 

realizację zadania „Powiatowe przewozy autobusowe 2021”, które swym zasięgiem obejmują 

teren  miasta.  Zwiększona  kwota  dopłaty  wynika  z zawieszenia  zajęć  stacjonarnych 

w szkołach  w okresie  styczeń-kwiecień  2021 r.  co  spowodowało  zmniejszenie  wpływów 

z tytułu sprzedaży biletów.

Kwota  zostanie  przekazana  w 2021 r.  i zgodnie  z terminem  określonym  w umowie. 

Podstawą przekazania dotacji będzie otrzymane od Powiatu Wąbrzeskiego rozliczenie.

Uchwała Nr XXXIV/213/21 Rady Miasta zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

Powiatowi Wąbrzeskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na 

dofinasowanie zadania „Powiatowe przewozy autobusowe 2021”   została podjęta 

jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 11
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Pan  Tomasz  Zygnarowski  przekazał,  że  na  podstawie  art. 232 ustawy  o finansach 

publicznych dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w zakresie planowanego 

wykonania dochodów i wydatków budżetu na rok 2021 wg stanu na 27 października 2021 r. 

oraz wprowadza się zmiany w WPF wynikające ze zmian w planowanych przedsięwzięciach.

1)  Instalacje  urządzeń  OZE  na  budynkach  mieszkańców  po  przetargu  wymaga 

skorygowania poprzez zmniejszenie wydatku oraz wyłączenie Vat jako nie kwalifikowanego 

łącznie korekta to 265.164,01 zł,

2) Przystań Sportów Wodnych - wymaga zwiększenia wydatków o 5.199,52 zł na zakup 

blokera zamontowanego przy instalacji fotowoltaicznej,

3) Przebudowa  3 przejść  na  drogach  gminnych  w ramach  Rządowego  Programu 

Przebudowy Dróg Gminnych w latach 2021-2022, przy czym w 2021 przygotowane zostaną 

projekty  na  kwotę  5.170,44 zł  a wykonanie  w roku  2022 na  kwotę  225.727,20 zł 

z dofinansowaniem w kwocie 184.717,00 zł,

4) Wprowadza się w wydatkach bieżących środki na dwa zadania:

I. Ogólnopolski Program Finansowania Usuwania wyrobów zawierających azbest na lata 

2021-2023 na wartość 38.571,42 zł w tym 27.000,00 zł dofinansowanie z WFOŚiGW,

II.  Punkt  Konsultacyjny  Rządowego  Programu   Priorytetowego  Czyste  Powietrze 

funkcjonujący  w roku 2021 i do  maja  2022 r.  finansowanie  to  kwota  30.000,00 zł  z czego 

w 2021 roku 17.462,68 zł i w 2022 roku 12.537,32 zł .

Zmiany wynikają  z bieżącej  realizacji  budżetu  2021 roku i mają swoje odzwierciedlenie 

w załączniku WPF, Przedsięwzięcia do WPF i Objaśnienia do WPF.

Uchwała Nr XXXIV/214/21 Rady Miasta zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 

2021-2032 została podjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 12

  Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że  zmiany budżetu na 2021 rok obejmują:

Zmiany ujęte w  planie dochodów zmniejszają budżet na kwotę 50,000,00 zł i dotyczą:

1.  Zwiększenia  dochodów  z tytułu  dotacji  Wojewody  Kujawsko  Pomorskiego  Nr 

WFB.I.3120.3.72.2021  z przeznaczeniem:  na  dofinansowanie  wypłat  zasiłków  stałych  na 

kwotę  19.714,00 zł,   na  wypłacenie  wynagrodzenia  za  sprawowanie  opieki  oraz  obsługę 
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zadania  na  kwotę  1269,00 zł,  na  organizowanie  i świadczenie  specjalistycznych  usług 

opiekuńczych na kwotę 26.204,00 zł,

2.  Zwiększenia  dochodów  z tytułu  dotacji  Wojewody  Kujawsko  Pomorskiego  Nr 

WFB.I.3120.3.74.2021  z przeznaczeniem:  na  dofinansowanie  zakupu  podręczników 

i materiałów edukacyjnych na kwotę 433,00 zł,

3. Zwiększenia dochodów z tytułu II transzy dotacji na wydatki związane z realizacją zadań 

na  rzecz  Narodowego  Spisu  powszechnego  Ludności  i Mieszkań  2021 r.  na  kwotę 

13.900,00 zł,

4.  Zwiększenia  dochodów  z tytułu  udziałów  w podatku  CIT  o kwotę  195.700,00 zł,  w  

związku z wyższym wykonaniem niż założono do projektu budżetu i w zmianach budżetu 

w ciągu roku 2021,

5.  Zwiększenie  kwoty  subwencji  oświatowej  o 15.260,00 zł  na  finansowanie  zajęć 

wspomagających uczniów w opanowaniu i utrwaleniu wiadomości i umiejętności,

6.  Zwiększenia  dochodów  z tytułu  wpływów  z karty  podatkowej  na  kwotę  łączną 

z odsetkami w wysokości  6.045,54 zł,

7. Zwiększenia dochodów z tytułu wpływów z podatków od środków transportowych na 

kwotę 10.000,00 zł,  i równocześnie zwiększenie wpływów z egzekucji  podatków na kwotę 

822,00 zł,

8.  Zwiększenia wpływów z tytułu rekompensat dochodów utraconych o kwotę 800,00 zł 

(podatek za zakłady pracy chronionej),

9. Zwiększenia wpływów z części opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

w obrocie hurtowym na kwotę 40.600,00 zł,

10.  Zwiększenia  dochodów  na  organizację  utylizacji  i transportu  azbestu  w kwocie 

8.276,10 zł(program 3-letni łączne dofinansowanie 27.000,00 zł,

11. Zmniejszenia wpływów z tytułu rozliczenia środków unijnych z lat ubiegłych na kwotę 

39.433,11 zł,

12. Zmniejszenia dochodów związanych z realizacja projektu „Program dofinansowań do 

budowy instalacji  OZE dla  mieszkańców miasta”  po  rozstrzygnięciu  przetargu  i ustaleniu 

sposobu rozliczenia z mieszkańcami  o kwotę ogółem 346.164,88 zł,
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13. Zwiększenia dochodów z tytułu wpływów z Fundacji  Polsko-Niemieckiej   na kwotę 

13.621,00 zł, rozliczenie wyjazdu młodzieży do Niemiec w roku 2020 i 2021,

14.  Zmniejszenia  wpływów  w szkołach  o kwotę  4.509,33 zł,  wpływy  z rozliczenia 

dochodów własnych w 2021 roku były niższe niż zakładano na podstawie lat ubiegłych.

Zmiany ujęte w  planie wydatków zmniejszają budżet na kwotę 50.000,00 zł i dotyczą:

1.  Zwiększenia  wydatków  z tytułu  dotacji  Wojewody  Kujawsko  Pomorskiego  Nr 

WFB.I.3120.3.72.2021  z przeznaczeniem:  na  dofinansowanie  wypłat  zasiłków  stałych  na 

kwotę  19.714,00 zł,   na  wypłacenie  wynagrodzenia  za  sprawowanie  opieki  oraz  obsługę 

zadania  na  kwotę  1269,00 zł,  na  organizowanie  i świadczenie  specjalistycznych  usług 

opiekuńczych na kwotę 26.204,00 zł,

2.  Zwiększenia  wydatków  z tytułu  dotacji  Wojewody  Kujawsko  Pomorskiego  Nr 

WFB.I.3120.3.74.2021  z przeznaczeniem:  na  dofinansowanie  zakupu  podręczników 

i materiałów edukacyjnych na kwotę 433,00 zł,

3. Zwiększenia wydatków z tytułu II transzy dotacji na wydatki związane z realizacją zadań 

na  rzecz  Narodowego  Spisu  powszechnego  Ludności  i Mieszkań  2021 r.  na  kwotę 

13.900,00 zł,

4.  Zwiększenie  kwoty  subwencji  oświatowej  o 15.260,00 zł  na  finansowanie  zajęć 

wspomagających  uczniów  w opanowaniu  i utrwaleniu  wiadomości  i umiejętności 

i zaplanowanie środków z tego tytułu w SP nr 3 ,

5. Zwiększenia wydatków w związku z wpływem z części opłat za zezwolenia na sprzedaż 

napojów  alkoholowych  w obrocie  hurtowym  na  kwotę  40.600,00 zł-  środki  zaplanowano 

w WCPTiIS,  które  realizuje  zadania  przeciwdziałania  alkoholizmowi  oraz  w urzędzie 

w kwocie 10.000,00 zł na zapłatę za pobyty mieszkańców Wąbrzeźna w Izbie wytrzeźwień,

6. Wprowadzenia zwiększenia wydatków na dotację dla Powiatu Wąbrzeskiego o  kwotę 

15.000,00 zł- na powiatowe przewozy autobusowe, na sesji z 08.09.2021 r. zwiększenie było 

o 20.000,00 zł  po  rozliczeniu  z Powiatu  Wąbrzeskiego  za  miesiąc  sierpnień  2021 r.- 

niezbędna kwota to 35.000,00 zł i na taką kwotę została przygotowana Uchwała w sprawie 

dotacji na w/w cel,

7.  Zwiększenie  środków  na  kwotę  38.251,60 zł  na  przebudowę  przejścia  na  ul. 

Chełmińskiej  i Pruszyńskiego po otwarciu ofert w przetargach kwoty zaplanowane okazały 

się nie wystarczające, ponadto do zadań przenosi się kwoty projektów planowane wcześniej 
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w drogach łączne  dofinansowaniem do obu ulic to kwota 189.951,00 zł przy łącznej wartości 

zadań 270.521,11 zł,

8. Zwiększenia wydatków na likwidację źródeł niskiej emisji  tzw. ”kopciuchów”  o kwotę 

10.000,00 zł  jest  to  kolejne  zwiększenie  w związku  z dużą  ilością  osób zainteresowanych 

wymianą źródeł ciepła na ekologiczne do kwoty łącznej 120.000,00 zł,

9. Zmniejszenia wydatków na prowadzenie Punktu Konsultacyjnego Rządowego Programu 

Priorytetowego  Czyste  Powietrze  o 12.537,32 zł,  kwota  dotyczy  realizacji  programu 

w 2022 r. i zostanie zaplanowana w WPF i projekcie na 2022 r.,

10.  Zwiększenie  i zmniejszenie  kwoty  8.276,10  na  utylizację  azbestu  w ramach 

zaplanowanych  własnych  środków,  środki  zaplanowane  własne  to  14.000,00 zł,  wydatki 

z tego tytułu w 2021 roku to kwota nie przekraczająca 14.000,00 zł,

11. Przesunięcia wydatków na kwotę  5.000,00 zł w ramach środków na utrzymanie drógw 

Wydziale GK,

12.  Wprowadzenia  dodatkowej  kwoty  5.199,52 zł  do  wydatków  dotyczących  Przystani 

Sportów  Wodnych  w związku  z koniecznością   montażu  układu  blokera  instalacji 

fotowoltaicznych,  projekt  nie może  generować  dochodów  w związku  z tym nie może  być 

sprzedaży wyprodukowanej energii, pozostaje tylko zakup urządzenia,

13.  Wprowadzenia  wydatków  na  projekty  przejść  w ramach  Rządowego  Funduszu 

Rozwoju Dróg:

-  Gen.Hallera  1.723,48 zł,  projektowany  koszt  87.622,09  w 2022 r.  z dofinansowaniem 

71.476,00 zł,

-  ul.Matejki  1.723,48 zł,    projektowany  koszt  87.350,36  w 2022 r.  z dofinansowaniem 

71.259,00 zł,

-  Gen.Hallera  1.723,48 zł,  projektowany  koszt  50.754,75  w 2022 r.  z dofinansowaniem 

41.982,00 zł,

14.  Zwiększenia  wydatków  własnych  w związku  z koniecznością  modernizacji  pieca 

w zasobie  komunalnym  przy  ul.Wolności  38,  stary  piec  stanowi  zagrożenie  dla  zdrowia 

i życia,  ponadto  modernizacji  przyniesie  oszczędność  zużycia  gazu  i zmniejszenie  emisji 

toksycznych gazów dzięki zastosowaniu nowych technologii na kwotę 20.108,00 zł,
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15.  Wprowadzenia  kwoty  35.000,00 zł  na  zakup  związane  z realizowanymi  zadaniami 

inwestycyjnymi dla MZUK, w tym na przebudowę drogi na osiedlu Hallera,

16.  Wprowadzenia  zmian w realizowanym projekcie  Program dofinansowań do budowy 

instalacji  OZE dla  mieszkańców miasta”  po rozstrzygnięciu  przetargu  i ustaleniu  sposobu 

rozliczenia z mieszkańcami  o kwotę ogółem 265.164,01 zł,

17. Wprowadzenia zmian w wydatkach urzędu, przesunięcia  między paragrafami na łączna 

kwotę 90.420,00 zł w związku z bieżąca realizacją budżetu,

18. Wprowadzenia zmian w wydatkach SM, przesunięcia  między paragrafami na łączna 

kwotę 1.700,00 zł, w związku z bieżąca realizacją budżetu,

19.  Wprowadzenia  zmian  w wydatkach  urzędu  dotyczących  obsługi  systemu  odpadów 

komunalnych o   kwotę 11.495,21 zł w związku z bieżąca realizacją budżetu,

20.  Wprowadzeń zmian  w planie  finansowym SP nr  2 na  wniosek Dyrektora  na  kwotę 

8.500,00 zł,  21.Wprowadzeń zmian w planie finansowym SP nr 3 na wniosek Dyrektora na 

kwotę 10.000,00 zł,

22. Wprowadzeń zmian w planie finansowym Przedszkola Bajka na wniosek Dyrektora na 

kwotę 22.146,94 zł.

Uchwała Nr XXXIV/215/21 Rady Miasta zmieniająca uchwałę w sprawie 

budżetu miasta na 2021 rok została podjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 13

    Pan  Tomasz  Zygnarowski  przekazał,  że  zgodnie  z art.  10  ust.1  ustawy  o podatkach 

i opłatach lokalnych Rada Miasta określa w drodze uchwały wysokość stawek podatku od 

środków transportowych na kolejny rok podatkowy to jest 2022. Stawki podatku od środków 

transportowych są zróżnicowane w zależności od dopuszczalnej masy całkowitej, wpływu na 

środowisko naturalne, rok produkcji, na liczbę miejsc do siedzenia. 

   Proponowane stawki są zgodne z obwieszczeniem Ministra Finansów, Funduszy i Polityki 

Regionalnej z dnia 22 lipca 2021 r. (M.P. z 2021 r. poz. 724)  w sprawie górnych granic 

stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na 2022 rok.

Uchwała Nr XXXIV/216/21 Rady Miasta w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych została podjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”.
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Ad 14

  Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że na podstawie art. 15 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 

r.  o podatkach i opłatach  lokalnych Rada Miasta  niniejszą  uchwałą  wprowadza na terenie 

miasta Wąbrzeźno opłatę targową,  określa  wysokości stawek oraz zasady poboru  opłaty  na 

kolejny rok podatkowy tj. 2022. 

   Stawki opłaty nie zostały podwyższone. Zmianie ulega jedynie wysokość maksymalnej 

stawki dziennej, która nie może przekroczyć 852,75 zł,   zgodnie z obwieszczeniem Ministra 

Finansów, Funduszy  i Polityki Regionalnej z dnia 22 lipca 2021 r. ( M.P. 2021 r. poz. 724) w 

sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2022. 

Uchwała Nr XXXIV/217/21 Rady Miasta w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 

określenia zasad poboru, terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej.

została podjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 15

Pan  Tomasz  Zygnarowski  przekazał,  że  w  dniu  8 września  2021 roku  Rada  Miasta 

Wąbrzeźno  podjęła  uchwałę  Nr  XXXII/209/21  w sprawie  regulaminu  dostarczania  wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno.

 Wojewoda  Kujawsko-Pomorski  w drodze  nadzoru  zawiadomił  pismem 

WNK.DT.IV.4131.33.2021  z dnia  7 października  2021 roku  o wszczęciu  postępowania 

nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności Uchwały Nr XXXII/209/21 Rady Miasta 

Wąbrzeźna  z dnia  8 września  2021 r.  w sprawie  regulaminu  dostarczania  wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno.

 Organ nadzoru wniósł zastrzeżenia co do treści wyrażonych w następujących przepisach 

Regulaminu: §6 ust. 1, §7 ust. 1 i ust. 3, §9 ust. 4 i ust. 6.

Wobec  powyższego  konieczne  jest  usunięcie  wskazanych  przez  Wojewodę  Kujawsko-

Pomorskiego  zastrzeżeń  i ponowne  przeprowadzenie  procedury  uchwalenia  Regulaminu 

dostarczania wody  i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno.

Zgodnie  z art. 19 ust. 1 ustawy  z dnia  7 czerwca  2001 r.   o zbiorowym  zaopatrzeniu 

w wodę  i zbiorowym  odprowadzaniu  ścieków  rada  gminy  na  podstawie  projektów 

regulaminów  dostarczania  wody  i odprowadzania  ścieków  opracowanych  przez 

przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt regulaminu dostarczania 
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wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje go do zaopiniowania organowi regulującemu, 

zawiadamiając o tym przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne.

Uchwała Nr XXXIV/218/21 Rady Miasta w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 

określenia zasad poboru, terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej

została podjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 16

Pan  Tomasz  Zygnarowski  poinformował,  że  zgodnie  z art. 18 ust. 2 ustawy  z dnia 

27 kwietnia  2001 r.  Prawo Ochrony Środowiska (Dz.U.  z 2020 r.  poz. 1219 ze zm.)  organ 

wykonawczy  gminy  sporządza  co  dwa  lata  raport  z wykonania  programu  ochrony 

środowiska, który przedstawia radzie gminy.

Obecnie  dla  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno  obowiązuje  aktualizacja  programu  ochrony 

środowiska  na  lata  2017 –  2020 z perspektywą  do  roku  2024,  przyjęta  uchwałą  Nr 

XXX/172/17 Rady Miasta Wąbrzeźno z dnia 28 czerwca 2017 r.

Niniejszy  dokument  stanowi  próbę  weryfikacji  zakresu  zawartych  treści  w aktualizacji 

programu ochrony środowiska dla gminy Miasto Wąbrzeźno oraz wstępną ocenę wykonania 

tego,  co  zostało  zapisane  w niniejszym  programie.  W raporcie  przedstawiono  informacje 

odpowiadające zawartości przyjętego opracowania, obrazując zadania i przedsięwzięcia, które 

były  zrealizowane  ,  są  rozpoczęte  lub  zakończone  w ramach  obowiązującego  Programu , 

w okresie od 1 stycznia 2019 roku do 31 grudnia 2020 roku. Ponadto uwzględniono również 

inne informacje oraz zrealizowane inwestycje, które były istotne dla rozwoju systemu działań 

w zakresie  ochrony  środowiska,  a które  nie wynikały  bezpośrednio  z zapisów  przyjętego 

programu.

Uchwała Nr XXXIV/219/21 Rady Miasta w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2019-2020

została podjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za”.

Ad 17

Pan  Tomasz  Zygnarowski  oznajmił,  że  przepisy  znowelizowanej  ustawy  z dnia 

26 października  1995r.  o niektórych  formach  popierania  budownictwa  mieszkaniowego 

( Dz. U. z 2019r. poz. 2195, z późn. zm. ), począwszy od dnia 19 stycznia 2021r. przewidują 

możliwość  utworzenia  Społecznych  Inicjatyw Mieszkaniowych,  które mogą być tworzone 

w formie  spółek  z ograniczoną  odpowiedzialnością.  Zgodnie  z przepisami  ustawy 
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o niektórych  formach  popierania  budownictwa  mieszkaniowego,  głównym  przedmiotem 

działalności SIM jest budowanie domów mieszkalnych i ich eksploatacja na zasadach najmu 

oraz zadania przewidziane w art. 27 ust. 2 ww. ustawy.

Utworzenie  Społecznej  Inicjatywy  Mieszkaniowej  Nowy  Dom  spółka  z ograniczoną 

odpowiedzialnością  jest celowe, ze względu na rozwój Gminy Miasto Wąbrzeźno i ma na 

celu zabezpieczenie potrzeb mieszkaniowych mieszkańców Miasta Wąbrzeźno. Wybudowane 

mieszkania są przeznaczone dla osób z niższym dochodem, dla których uzyskanie kredytu jest 

praktycznie niemożliwe lub bardzo utrudnione.

Na  podstawie  art. 4 ust. 1 pkt. 1 ustawy  z gospodarce  komunalnej,  jeżeli  inne  ustawy 

nie stanowią  inaczej,  to  organ  stanowiący  jednostki  samorządu  terytorialnego  postanawia 

o wyborze sposobu  prowadzenia i form gospodarki komunalnej ( Dz. U. z 2021r. poz. 679). 

Przepis  ten  jest  spójny  z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit.  f   ustawy  z dnia  8 marca  1990 r. 

o samorządzie  gminnym  (Dz. U.  z 2021r.  poz. 1372)  z którego  wynika,  że  do  wyłącznej 

kompetencji Rady Gminy należy tworzenie i przystępowanie do spółek.

Istotnym  argumentem  przemawiającym  za  podjęciem  uchwały  jest  również  fakt,  że 

Program Społecznych Inicjatyw Mieszkaniowych zakłada bezzwrotne wsparcie w wysokości 

3 mln zł dla gminy na utworzenie nowego SIM.

Mając  powyższe  na  uwadze,  podjęcie  przedmiotowej  uchwały  jest  uzasadnione 

i konieczne.

Uchwała Nr XXXIV/220/21 Rady Miasta w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej Nowy Dom spółka z 

ograniczona odpowiedzialnością została podjęta jednogłośnie przy 13 głosach 

„za”.

Ad 18

Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że z wnioskiem o przeprowadzenie procedury zmiany 

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna  dla  obszaru 

położonego  przy  ul.  Chełmińskiej  i Towarzystwa  Jaszczurczego,  działka  nr  67/6,  obręb 

0006 m. Wąbrzeźno wystąpił właściciel firmy VERONI Sp. z o.o. w Wąbrzeźnie.

Obszar objęty opracowaniem położony jest w zachodniej części miasta Wąbrzeźna.

Powierzchnia terenu objętego projektem planu wynosi 0,5855 ha.
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Przedmiotowy  teren  objęty  jest  aktualnie  Uchwałą  nr  XXI/133/2004  Rady  Miejskiej 

w Wąbrzeźnie  z dnia  24 czerwca  2004 r.  w sprawie  miejscowego  planu zagospodarowania 

przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna,  z przeznaczeniem  podstawowym:  zieleń  nieurządzoną, 

łąki, pastwiska, nieużytki.

Inwestor  wystąpił  o zmianę  przeznaczenia  terenu  na  działalność  gospodarczą  oraz 

przemysł,  z uwagi  na  planowane  przedsięwzięcie  polegające  na  wybudowaniu  zbiornika 

PPOŻ  wraz  z drogą  dojazdową  oraz  placem  manewrowym  dla  potrzeb  prowadzonej  na 

sąsiedniej  działce  działalności  gospodarczej.  Przedsięwzięcie  to  podyktowane  jest  niskim 

ciśnieniem wody w miejskiej instalacji wodnej, zasilającej obiekt Inwestora. Jego realizacja 

wpłynie na poprawę bezpieczeństwa firmy VERONI Sp. z o.o. w Wąbrzeźnie oraz obiektów 

znajdujących się w jej sąsiedztwie – zabudowa mieszkaniowa i produkcyjna.

Ustalenia obowiązującego planu zagospodarowania uniemożliwiają Inwestorowi realizacje 

powyższych celów.

Na podstawie opracowanej  analizy dotyczącej  zasadności  przystąpienia do sporządzenia 

zmiany  planu  i stopnia  zgodności  przewidywanych  rozwiązań  z ustaleniami  Studium 

Uwarunkowań  i Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  miasta  Wąbrzeźna  uznano 

proponowane zmiany jako zasadne i zgodne z zapisami studium.

Mając  na  uwadze  powyższe  należy  uznać,  że  taki  stan  faktyczny  stanowi  uzasadnioną 

podstawę do wszczęcia procedury zmiany mpzp.

Uchwała Nr XXXIV/221/21 Rady Miasta  została podjęta jednogłośnie przy 13 

głosach „za”.

Ad 20

    Przewodnicząca Rady Miasta poinformował, że Gminie Miasto Wąbrzeźno przyznano tytuł 

Samorząd  przyjazny  ekonomii  społecznej,  a  Spółdzielnia  Socjalnej  „BAZA”  została 

laureatem  wyróżnionym  „znakiem  ekonomii  społecznej”,  certyfikatem  działalności 

prospołecznej. Oznajmiła, że tytułu Samorząd przyjazny ekonomii społecznej przyznawany 

jest samorządom, które tworzą przyjazne warunki dla uruchamiania i prowadzenia działań w 

obszarze  ekonomii  społecznej  oraz w czasie  pandemii  COVID - 19 w latach  2020 2021. 

Natomiast  wyróżnienie  dla  Spółdzielni  Socjalnej  „BAZA”, kapituła  przyznała kierując się 

głownie  zdolnością  laureata  do  skutecznej  adaptacji  w sytuacji  pandemii  mającej  na  celu 
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utrzymanie miejsc pracy, zachowanie płynności finansowej oraz utrzymanie działalności np. 

poprzez elastyczne                    i kreatywne dostosowanie do nowych warunków rynku oraz  

rozwój modyfikację lub zmianę profilu działalności. Lareatów ogłoszono 19 października br. 

na międzynarodowym forum ekonomii społecznej, które odbyło się w Toruniu.

    Pani Aleksandra Basikowska w imieniu własnym oraz Radnych Rady Miasta Wąbrzeźna 

pogratulowała  Burmistrzowi  Wąbrzeźna  oraz  pani  Eleonorze  Orczykowskiej  otrzymanych 

wyróżnień.  Obraz  przedstawia  jedną  z  pierwszych  kobiet  które  zasiadały  w  Polskim 

Parlamencie po wyzwoleniu w roku 1920 ta Pani weszła z listy Narodowej Partii Robotniczej 

weszła do Sejmu Ustawodawczego i była jedyną Posłanką z Pomorza, więc Ja myślę że dla 

Nas chwała pochodziła z Feliksowa z pod Wąbrzeźna.

      Pani  Eleonora  Orczykowska Radna Rady Miasta  przekazał,  że  otrzymała  pismo od 

mieszkańców osiedla „Matejki” o następującej treści:

„Jesteśmy  przerażeni  sytuacją  związana  z  brakiem  zabezpieczenia  opieki  medycznej 

w  weekendy  dla  Naszych  mieszkańców.  prosimy  o  zainteresowanie  się  tym  tematem  i 

udzielenie  Nam odpowiedzi  dlaczego  ?  w powiatowym czternastotysięcznym mieście  nie 

zapewnia się mieszkańcom opieki medycznej podczas weekendu, z poważaniem mieszkańcy 

osiedla  „Matejki”.  Następnie  Pani Eleonora  Orczykowska przekazała,  że powyższe pismo 

przekazuje na ręce Burmistrza Wąbrzeźna.

    Pan  Tomasz  Zygnarowski  oznajmił,  że  powyższe  pytanie  należy  przed  wszystkim 

skierować do Starosty Wąbrzeskiego. Przekazał, że będzie próbował zorganizować spotkanie 

z Starostą Wąbrzeskim w kwestii funkcjonowania opieki medycznej podczas weekendów w 

Nowym Szpitalu  w Wąbrzeźnie  ponieważ otrzymuje  podobnych sygnałów co raz  więcej. 

Dodał, że posiada informację, że szpital nie posiada odpowiedniej ilości lekarzy, których jest 

za mało i może być jeszcze mniej, co budzi duże zaniepokojenie społeczne w mieście. 

   Pan Tomasz Zygnarowski zaproponował aby Przewodnicząca Komisji  Zdrowia,  Opieki 

Społecznej  i  Bezpieczeństwa  zorganizowała  posiedzenie  komisji,  która  podejmie  temat 

aktualnej  sytuacji  opieki  medycznej  i  dyżurów  w  porze  nocnej  w  Nowym  Szpitalu  w 

Wąbrzeźnie.  Oznajmił,  że  na  posiedzenie  Komisji  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i 

Bezpieczeństwa  zaprosi  Starostę  Wąbrzeskiego oraz  Prezesa  Zarządu Nowego Szpitala  w 

Wąbrzeźnie. 

    Pani  Anna  Fabrykiewicz  Radna  Rady Miasta  przekazał,  że  chciałaby  poruszyć  dwie 

kwestie. 

Pierwsza kwestia dotyczy zlokalizowanego przy ulicy 20 stycznia prywatnego parku, gdzie 

doszło do połamania gałęzi drzew oraz uszkadzania drzewa na skutek porywistych wiatrów. 
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Oznajmił,  że w pobliżu znajdują się linie energetyczne i połamane gałęzie mogą stwarzać 

zagrożenie i niebezpieczeństwo. 

    Pan  Tomasz  Zygnarowski  przekazał,  że  powyższy  park  zmienił  właściciela.  Nowy 

właściciel parku miał jakieś plany inwestycyjne. Dodał, że  Wydział Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej już  procedował i pewne dokumenty były w obrocie prawnym dotyczące 

wycinek  drzew  w  powyższym  parku.  Przekazał,  że  poprosił  Straż  Miejską  i  Wydział 

Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  aby  zrewidować,  interweniować  w  powyższej 

kwestii.

  Pani Anna Fabrykiewicz Przekazała, że druga kwestia dotyczy wjazdu na wysokości ulicy 

Matejki  20.  Wyjaśniła,  że  dotyczy  to  wjazdu  do  wybudowanych  nowych  budynków 

mieszkalnych przez firmę „Admar”. Wjazd jest w bardzo złym stanie technicznym w duża 

ilością ubytków a nawierzchni. 

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że rzeczywiście jest spory problem z kwestią dojazdu 

do nowych budynków mieszkalnych wybudowanych przez firmę „Admar” przy ul. Matejki. 

Poinformował, że Burmistrz Wąbrzeźna podejmuje rozmowy z właścicielami firmy „Admar” 

oraz  Panem  Galczewskim  właścicielem  TBS  Galbud  w  celu  wypracowania  trójstronnej 

współpracy w przedmiocie budowy dojazdu do nowego osiedla od strony ulicy Żeromskiego. 

Podkreślił, że Gmina Miasto Wąbrzeźno posiada projekt budowy drogi od ulicy Matejki do 

nowego osiedla domków jednorodzinnych firmy „Admar”. Dodał, że powyższe osiedla jest 

stosunkowo młode i jest na terenie miasta dużo więcej potrzeb inwestycji drogowych, gdzie 

mieszkańcy całymi  latami  czekają  na nowe nawierzchnie  dróg.  Oświadczył,  że  powyższą 

kwestię  zgłosi  do Wydziału Gospodarki Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w celu ułożenia na 

tłucznia oraz zadysponowania równiarki. 

   Pan Sebastian Isbrandt Radny Rady przekazał, że chciałby poruszyć trzy sprawy. Pierwsza 

sprawa dotyczy oświetlenie boiska ze sztuczną nawierzchnią  przy Szkole Podstawowej nr 3. 

Oznajmił, że  blisko rok temu rozmawiał z Burmistrzem Wąbrzeźna  na ten temat i jakieś 

kroki pierwsze zostały poczynione. Niestety od tego czasu  nic się nie zadziało, a  oświetlenie 

jest  co  raz  słabsze,  lampy   się  wypalają.  Dodał,  że,  że  powyższym  boisku  co  dziennie 

popołudniami trenuje ponad 100 dzieci  i młodzieży przy tym słabym świetle, bezpieczeństwo 

tych  dzieci  jest  zagrożone.  Poprosił  o  interwencję.  Następnie  pan  Sebastian  Isbrandt 

przekazał, że , w zeszłym tygodniu odbywały się w Wąbrzeźnie półfinały igrzysk młodzieży 

szkolnej w piłce nożnej chłopców. Igrzyska wojewódzkie odbywały się  no na  „Orliku” przy 

Szkole Podstawowej         nr 2. Oznajmił, że stan „ Orlika”  jest opłakany. Ogrodzenie jest w 

bardzo złym stanie  i  na  bieżąco naprawiane  przez  Animatorów.  Ponadto  piłko-chwytu  są 
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porwane, nie spełniają  swojej roli, siatki na bramkach również są porwane. Podkreślił,  że 

wstyd było przyjmować gości                        i uczestników półfinałów Igrzysk Wojewódzkich 

na takim zniszczonym obiekcie. 

Pan Sebastian Isbrandt przekazał, że zauważyłem, iż na stadionie swoje biuro otworzyła firma 

"Budex" - Apartamenty Frydek. Oznajmił, że  chciałbym się  dowiedzieć jakie koszty firma 

"Budex"  ponosi  za  wydzierżawienie  pomieszczenia,  a  także  za  zajęcie  powierzchni 

reklamowej. Dodał, że  cała  recepcja hotelowa jest oklejona reklamami powyższej firmy, 

a także na konstrukcji zegara też zawisła reklama Apartamentu Frydek. 

    Pan  Tomasz  Zygnarowski  przekazał,  że  dwa  razy  ubiegano  się  o  dofinansowanie 

oświetlenia boiska Szkoły Podstawowej nr 3.  Składano wniosek do fundacji Energa w celu 

dofinasowania zadania, niestety okazało się, że fundacja na takiego rodzaju inwestycje nie 

udziela dofinansowania. Koszt zadania to kwota rzędu 70.000,00 zł. Drugi wniosek złożono 

do Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Wnioskowaliśmy o połowę to jest nie 

całe 40.000,00 zł. Dostaliśmy deklarację dofinansowania 10.000,00 zł.  Stwierdziliśmy, że to 

jest nieadekwatne dofinansowanie w odniesieniu do wartości zadania.  Następnie Pan Tomasz 

Zygnarowski przekazał,  że w ramach środków tzw. "Polskiego Ładu" złożono wniosek na 

20.000.000,00 zł na przebudowę, rozbudowę infrastruktury. Dzisiaj już wiemy, że to też nie 

przeszło,  także  nasza  trzecia  próba  podejścia  do  tematu  okazała  się  nieskuteczna. 

Poinformował,  że  projektu  budżetu  na  2022  rok  jeszcze  nie  jest  zamknięty.  Poprosił 

Kierownika  Wydziału  Inwestycji,  żeby  w  tym zestawieniu  jeszcze  dopisać  to  zadanie  w 

kwocie  70.000,00 zł.  

     Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że w kwestii drugiego tematu tj.  remont „Orlika” 

szkoła nie zgłaszała. Przekazał, że tworząc projekt budżetu na 2022 rok  wprowadziliśmy do 

tego projektu budżetu te wnioski, które były zgłaszane, tego jakoś specjalnie nikt mocno nie 

sygnalizował.  Dodał, że  przekaże Kierownikowi Wydziału Inwestycji,  żeby zweryfikował 

zakres potrzeb,  jaka jest skala uszkodzeń,  czy trawa sztuczna  nadaje do użytkowania 

    Zastępca  Burmistrza  Pan  Wojciech  Trzciński  przekazał,  że  rzeczywiście  na  bieżąco 

Animatorzy  zgłaszają  rożnego  rodzaju  rzeczy  i  naprawy.  Oznajmił,  że  nie  wie  czy 

przypadkiem  nie  były  jakieś  środki  zadysponowane  z  budżetu  oświatowego  na  bieżące 

naprawy. 

    Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do kwestii umowy z firmą „Budex” przekazał, ze 

zostały podpisane stosowne umowy w przedmiocie dzierżawy lokalu,  a także powierzchni 

reklamowych. 
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    Pani  Małgorzata  Biewald  Radna  Rady  Miasta   poinformowała,  że  w  imieniu  grupy 

seniorów,  która  wystąpiła  z  inicjatywą  posadzenia  drzew chciała  skierować  wniosek  aby 

Urząd Miasta skoordynował prace powyższej akcji, wskazał miejsca tworzenia alei zgodnie z 

planem zagospodarowania zadrzewienia miasta.

    Następnie  Pani  Małgorzata  Biewald  oznajmiła,  że  mieszkańcy  ulicy  Kasztanowej  i 

Podzamcze  zwracają  się  z  prośbą  wyraźne  wskazanie  i  określenie  planów  przebudowy 

powyższych ulic ?.

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  odnosząc  się  do  kwestii  posadzenia  drzewek  przez  grupę 

seniorów  oznajmił,  że  przekażę  sprawę  do  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i 

Mieszkaniowej  i  poprosi  panią  Ewę  Ramlau-Miturę  aby  się  z  radną  skontaktowała. 

Przypomniał, że w zeszłym tygodniu dzieci z SP nr 3 klas drugich sadziły drzewka i taką 

alejkę szkolną chcemy zrobić przy ulicy Generała Hallera.  

    Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do przebudowy ulicy Kasztanowej i Podzamcze 

przekazał,  że  zadanie  zostało  ponowione  na  przyszły  rok  2022  do  Rządowego  Funduszu 

Budowy Dróg. Jednak zadanie ma tzw. trzeci priorytet co może spowodować, że środków nie 

wystarczy. Oznajmił, że w sytuacji kiedy zaczniemy się zmagać z dużym projektem w ramach 

„Polskiego  Ładu”   to  wartości  11.400.000,00  zł  i  jeżeli  się  okaże  na  przykład,  że  tych 

pieniędzy  starcza  na  drogi  na  osiedlu  „Ptasim”  i  „Owocowym” to  może  Kasztanową i 

Podzamcze też uda się  podpiąć i  przebudować, ponieważ   widzimy, że na Kasztanowej 

nakład pracy będzie nie wielki. 

    Pan Marcin Lewicki Radny Rady Miasta przekazał, że chciałby po raz kolejny poruszyć 

kwestię  drogi  wewnętrznej  przy  ulicy  Mickiewicza  zlokalizowanej  po  między  blokami 

mieszkalnymi.  Oznajmił,  że  po  raz  trzeci  poruszą  powyższą  kwestię  ale  chciałby  aby 

doprowadzić do końca budowę podjazdu, które nie został zakończony na wysokości parkingu. 

Dodał,  że  obecnie  jedna  ze  wspólnot  mieszkaniowych  będzie  tam  budowała  swój  boks 

śmietnikowy i dobrze by było zadanie zakończyć. 

   Pan  Tomasz  Zygnarowski  zaproponował  aby  spotkać  się  w  terenie  na  miejscu 

z  mieszkańcami,  ponieważ jest  tam spór,  który  trwa od dłuższego czasu.  Należy  spotkać 

się  z  mieszkańcami  i  wypracować  jakieś  rozwiązanie.  Trzeba  rozważyć  możliwość 

partycypowania  mieszkańców  w kosztach  w zakresie  ich  własności.  Dodał,  że  Burmistrz 

planował wykonanie powyższej drogi w ramach tzw. odcinka próbnego, jednak cała masa 

asfaltowa została skonsumowana przez drogę dojazdową do Dworca PKP. Przekazał, że jeżeli 
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będą  realizowane  kolejne  inwestycje  drogowe  np.  ulica  Okrężna  i  Akacjowa  to  będzie 

możliwość wykorzystania masy asfaltowej w ramach tzw. odcinków próbnych. Podkreślił, że 

ustalono,  iż  w  projekcie  budżetu  na  2022  rok  wprowadzono  600.000,00  zł  na  drogi 

wewnętrzne.  Zaproponował  aby  spotkać  się  z  mieszkańcami,  sprawdzić  jakie  są  ich 

deklaracje i oczekiwania.

   Pan Marcin Lewicki przekazał, że zgodnie z obietnicą z wiosny zeszłego roku chciałby 

powrócić  do kwestii  ścieżki  pieszo-rowerowej,  którą  planowaliśmy dokończyć i  połączyć 

z  nitką,  która  znajduje  się  nad  Jeziorem  Zamkowym.  Przypomniał,  że  rozmawiano,  iż 

powrócimy do tematu  po oddaniu obiektu Przystani  Wodnej.  Zapytał  czy jest  szansa aby 

powyższy temat zakończyć ?.

     Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że w ramach „Polskiego Ładu” został złożony 

wniosek o wartości  3.500.000,00 zł  w przedmiocie  inwestycji  na Podzamczu tj.  pole  dla 

Kamperów,  Wieża  widokowa,  naprawa   pomostu  na  jeziorze  i  ewentualnie  też  ścieżka. 

Zaznaczył,  że  duży  problem  stanowi  fakt,  iż  grunt  należy  do  Wód  Polskich  i  trudno 

inwestować nie na swoim terenie. Oznajmił, że  na dzień dzisiejszy jeszcze nie ma żadnego 

pomysłu.  Należy  zrobić jakąś mapę i zweryfikować.  Ponadto należy odpowiedzieć sobie na 

pytanie czego tutaj oczekujemy ?. Podkreślił, że nie można budować przy pomocy  betonu, 

ani  też  kostki  polbrukowej.  Powinni  się  w  powyższej  kwestii  wypowiedzieć  specjaliści.  

Ponadto należy rozwiązać kwestię własności gruntu i możliwości inwestowania. 

   Pani  Iwona  Ciesielska-Dombrowska  Radna  Rady  Miasta  przekazała,  że  chciałaby  się 

odnieść do bezpieczeństwa i boiska o sztucznej nawierzchni trawiastej do piłki nożnej przy 

Szkole Podstawowej nr 3. Oznajmiła, że mieszkańcy bloku przy Grudziądzkiej 50 zwłaszcza 

zamieszkujących  na  wysokości  bramki  zgłaszają  szkody  spowodowane  przelatującymi 

piłkami, które uderzają w okna lub pojazdy zaparkowane przy bloku. 

   Pan  Sebastian  Isbrandt  oznajmił,  że  rzeczywiście  zdarzały  się  przypadki  uszkodzeń 

spowodowanych uderzeniem piłki. Dodał, że można podwyższyć tzw. piłko chwyty w celu 

wyeliminowania przypadków wybijania piłki poza boisko. 

   Pan Maciej Murawski Radny Rady Miasta odnosząc się do tematu poruszonego przez radną 

Panią Małgorzatę Biewaldt oznajmił, że również radni Rady Miasta rozmawiali i rozważali 

możliwość uczestniczenia w akcji sadzenia drzew. Przekazał, że dobrym pomysłem byłoby 

dołączenie  się  radnych  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  do  inicjatywy  seniorów  i  wspólnie 

przeprowadzić akcję sadzenia drzew na terenie Wąbrzeźna. 
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   Przewodnicząca  Rady Miasta  przypomniała,  że  mieszkańcy  miasta  mogą już  oddawać 

swoje głosy na zadania zgłoszone w ramach Budżetu Obywatelskiego. Zakwalifikowanych 

zostało  21  zadań,  na  które  można  oddawać  swoje  głosy.  Następnie  Pani  Aleksandra 

Basikowska  zaapelowała  do  mieszkańców  Wąbrzeźna  aby  przyjmowali  szczepionki 

przeciwko COVID – 19. Poinformowała, że Powiat Wąbrzeski jest obecnie w tzw. rejonie 

czerwonym i liczba osób zakażonych ciągle się zwiększa. 

 Ad 21

   Wobec wyczerpania porządku obrad pani Aleksandra Basikowska zamknęła XXXIV sesję 

w VIII kadencji  Rady Miasta Wąbrzeźno w dniu 27 października 2021 roku. Poprosiła o 

wyłączenie urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Protokołował:
Jarosław Niedbała

                                                                   

                                                                           Przewodnicząca Rady

                                                                            Aleksandra Basikowska                                                                    
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